
 Oslo kommune 
 Bydel Nordstrand 
 Bydelsadministrasjonen

 

 
 

Protokoll 1/12 
 
 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, BU-salen, 

Ekebergveien 243 
 

Møtetid: Torsdag 09. februar 2012 kl. 19.00     
Sekretariat: 02 180  
 
 
Møteleder: Arve Edvardsen (H)  
   
Tilstede: Arve Edvardsen (H) 

Hege Astrup Sannum (H) 
Bjørn Fjellheim (H) 
Kate Hege Nielsen (H) – fratrådte møtet under behandling av sak 8/12 
Vegard Rooth (H) 
Mona Verdich (H) 
Randi Gerd Garstad (H)   

 

 Steinar Andersen (A) 
Anna Charlotte Larsen (A) 
Knut Hedemann (A) 
Anne Marie Donati (A) 
Lars Petter Solås (FrP) 
Ane M. Wigers (V) 
Frode Woldsund (KrF)        15 stemmeberettigede til stede – 
Pia Bergmann (SV)              14 under behandling av sak 8/12 
 

 

Forfall: Nina E. Øyen (H) 
Ulf Stigen (FrP) 

 

   
Som vara møtte:  Randi Gerd Garstad (H)  
 Lars Petter Solås (FrP) 

 
 

I tillegg møtte 
fra administrasjonen: 

 
Per Johannessen, bydelsdirektør 
Irene Borge-Hansen, konsulent 

 

   
Møtesekretær: Gunn Tove Bjørkli 

 
 

 



 
Åpen halvtime: 

• Solveig Bistrup viste til sak 5/12 - planforslag om sykkelrute mellom Ryenkrysset og 
Konows gate. Hun la fram synspunkter i saken og ønsker bydelsutvalgets støtte for å 
få en en trygg sykkelvei, enten enveiskjørt eller tidsstyrt. 

 
 
Informasjon:  

• Bydelsdirektør Per Johannesen informerte om følgende: 
- Det har i dag vært brann i bydelens minibuss under transport av brukere. 

Bussen er brent helt ned, men det er ingen personskader. 
- Henvendelser er mottatt fra engstelige pårørende til beboere på 

aldersavdelingen ved Nordseterhjemmet  på grunn av at det er i ferd med å skje 
forflytninger. Han vil ta kontakt med ledelsen i Sykehjemsetaten for å få et 
møte snarest og avklart forholdet.  Tilsynsutvalgets leder skal holdes orientert. 

       
Eventuelt: 

• Steinar Andersen (A) orienterte om problemer med adkomst til Lambertseter gård og 
Fritidsklubben, hvor det er tre forskjellige etater som har ansvaret for strøing av veien. 
Videre orientert han om at det er dialog og planlagt møte i saken om parkeringsplassen 
ved Lambertseter gamle senter. 
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Sak 1 /12    Godkjenning av innkalling og sakskart til møte 9.2.2012- 
bydelsutvalget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Innkalling og sakskart til møte 9.2.2012 godkjennes 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Innkalling og sakskart til møte 9.2.2012 godkjennes 
 
 
 

Sak 2 /12    Godkjenning av protokoll fra møte 15.12.2011 - 
bydelsutvalget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Protokoll fra møte 15.12.2011 godkjennes 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Protokoll fra møte 15.12.2011 godkjennes 
 
 
 

Sak 3 /12    Avviksrapport november 2011 - Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomiteen 
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 



 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteen ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til arbeidsmiljøutvalget:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Avviksrapport pr 30. november 2011 for Bydel Nordstrand godkjennes 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomiteen 
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteen ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Arbeidsmiljøutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Medbestemmelses vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteen ansvarsområde anbefales 
vedtatt 

Ungdomsrådets behandling/vedtak: 
Ungdomsrådet hadde følgende merknader: 
Hvorfor er det prognose om mindreforbruk psykiatriplasser 2011 kr 1,9 mill.? Er det ikke 
lange ventelister for psykiatriplasser i Oslo? Er behovet mindre i Bydel Nordstrand? 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteen ansvarsområde anbefales 
vedtatt med følgende merknader: 
Hvorfor er det prognose om mindreforbruk psykiatriplasser 2011 kr 1,9 mill.? Er det ikke 
lange ventelister for psykiatriplasser i Oslo? Er behovet mindre i Bydel Nordstrand? 
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Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteen ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Barn-, ungdom- og kultur komiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteen ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Avviksrapport pr 30. november 2011 for Bydel Nordstrand godkjennes 
 
 
 

Sak 4 /12    Planinitiativ for Enebakkveien 135, Ryen 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Bydel Nordstrand har ikke merknader til det foreliggende planinitiativet. 
 
Til komiteer og råd:  
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende alternative forslag til bydelsdirektørens forslag: 
Bydel Nordstrand ber om at det sees spesielt på trafikkavviklingen i forbindelse med 
planarbeidet for nybygget. Vi har ingen ytterligere merknader. 
 
Votering: 
Hege Astrup Sannums (H) alternative forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Bydel Nordstrand ber om at det sees spesielt på trafikkavviklingen i forbindelse med 
planarbeidet for nybygget. Vi har ingen ytterligere merknader. 
 
 
 
 
 



VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende alternative forslag til bydelsdirektørens forslag: 
Bydel Nordstrand ber om at det sees spesielt på trafikkavviklingen i forbindelse med 
planarbeidet for nybygget. Vi har ingen ytterligere merknader. 
Votering: 
Hege Astrup Sannums (H) alternative forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Bydel Nordstrand ber om at det sees spesielt på trafikkavviklingen i forbindelse med 
planarbeidet for nybygget. Vi har ingen ytterligere merknader. 
 
Eldrerådets vedtak: 
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering 
 
 
 

Sak 5 /12    Planforslag om sykkelrute mellom Ryenkrysset og 
Konows gate 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i : 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
 
 
 

 4 



 

 5

Til bydelsutvalget:  
1. Delstrekning 1 i det foreliggende forslaget bør gjennomføres, da det er et reelt tilbud 

til syklistene. 
2. Delstrekningene 2 og 3 kan ikke sees som noe tilbud for syklister og bør avvises. 

Forslaget for disse delstrekningene vil skape en rekke trafikkfarlige situasjoner. 
3. Det bør utarbeides nye og alternative løsninger for delstrekningene 2 og 3 som setter 

syklistenes sikkerhet i høysetet, og som har et langt høyere ambisjonsnivå enn det 
foreliggende forslaget.  

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i : 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Eldrerådets vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens behandling/vedtak: 
Svein Erik Aldal (FrP) fremmet følgende forslag til endring av bydelsdirektørens innstilling, 
pkt 1: 
1.  Delstrekning 1 i det foreliggende forslaget bør gjennomføres forutsatt at det er mulig å  

videreføre sykkelstien frem til Konows gate 75. 
Bydelsdirektørens innstilling, punktene 2 og 3, støttes. 
Votering: 
Svein Erik Aldals (FrP) endringsforslag i punkt 1, ble vedtatt med 5 stemmer (2 H, 1 FrP, 1 
V, 1 KrF). 2 stemte i mot (1 A, 1 SV) og støttet bydelsdirektørens forslag. 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak punkt 2 og 3, ble enstemmig vedtatt  
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens innstilling til bydelsutvalget som følger: 
1.  Delstrekning 1 i det foreliggende forslaget bør gjennomføres forutsatt at det er mulig å  

videreføre sykkelstien frem til Konows gate 75. 
2. Delstrekningene 2 og 3 kan ikke sees som noe tilbud for syklister og bør avvises. Forslaget 

for disse delstrekningene vil skape en rekke trafikkfarlige situasjoner. 
3. Det bør utarbeides nye og alternative løsninger for delstrekningene 2 og 3 som setter 

syklistenes sikkerhet i høysetet, og som har et langt høyere ambisjonsnivå enn det 
foreliggende forslaget.  

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H) viste til BMS-komiteens vedtak, punkt 1, 2 og 3, og fremmet dette som 
alternativt forslag til vedtak. 
 
Anne-Marie Donati (A) viste til bydelsdirektørens forslag til vedtak og ba om at det voteres 
over dette. 
 



Votering: 
Ved votering ble Bjørn Fjellheims (H) forslag som er BMS-komiteens vedtak, satt opp mot 
bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak fikk 5 stemmer (4 A, 1 SV) og falt 
Bjørn Fjellheims (H) forslag, BMS-komiteens vedtak, ble vedtatt med 10 stemmer (7 H, 
1 KrF, 1 FrP, 1 V) 
 
Vedtak: 
1.  Delstrekning 1 i det foreliggende forslaget bør gjennomføres forutsatt at det er mulig å  

videreføre sykkelstien frem til Konows gate 75. 
2. Delstrekningene 2 og 3 kan ikke sees som noe tilbud for syklister og bør avvises. 

Forslaget for disse delstrekningene vil skape en rekke trafikkfarlige situasjoner. 
3. Det bør utarbeides nye og alternative løsninger for delstrekningene 2 og 3 som setter 

syklistenes sikkerhet i høysetet, og som har et langt høyere ambisjonsnivå enn det 
foreliggende forslaget.  

 
 
 

Sak 6 /12    Bekkelaget renseanlegg - forslag til  planprogram 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1. Bydelsutvalget ser forslag til planprogram for utvidelse av Bekkelaget renseanlegg 
som et foreløpig dokument, som presenterer hensikt med og bakgrunn for prosjektet. 
Samtidig anviser forslaget en rekke viktige tema som må belyses nærmere. 

2. Bydelsutvalget vil særlig minne om at anlegget befinner seg nær boligområder, og at 
det ligger både barneskole og barnehage i umiddelbar nærhet. Dette stiller helt 
spesielle krav til både anleggsfase og driftsfase. 

3. Det forutsettes at det gjennomføres grundige analyser av hvilke belastninger 
anleggsfasen vil kunne påføre omgivelsene. Dette gjelder både støy, utslipp, svevestøv, 
lukt, rystelser og trafikkavvikling. 

4. Bydelsutvalget forventer å få grundige analyser som dokumenter hvordan hensyn til 
barn i området, beboere og miljø i nabolaget planlegges ivaretatt – både for anleggs- 
og driftsfasen. 

5. Det forutsettes at det legges opp til tett og løpende informasjon og dialog med 
beboere, skole, barnehage og bydelsadministrasjon for å sikre en best mulig prosess 
under anleggsfasen.  
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens behandling/vedtak: 
Svein Erik Aldal (FrP) fremmet følgende endringsforslag til innstilling for bydelsutvalget: 
1.   Bydelsutvalget ser forslag til planprogram for utvidelsen av Bekkelaget renseanlegg 

som et foreløpig dokument, som bl.a. anviser en rekke viktige temaer som må utredes – 
jfr pkt 5 i  planprogrammet – og vil gi ytterligere kommentarer når 
konsekvensutredningen foreligger. 

  Bydelsutvalget vil spesielt fremheve behovet for grundige analyser av hvilke 
belastninger anleggsfasen vil kunne påføre omgivelsene. Dette gjelder både støy, 
utslipp, svevestøv, lukt, rystelser og trafikkavvikling. 

2. Som bydelsdirektørens pkt 2. 
3. Bydelsutvalget forventer å få fremlagt rapporter/planer som dokumenterer hvordan 

hensyn til barn i området, beboere og miljø i nabolaget planlegges ivaretatt – både for 
anleggs- og driftsfasen. 

4. Som bydelsdirektørens pkt 5. 
Votering: 
Svein Erik Aldals (FrP) endringsforslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 2, ble enstemmig vedtatt  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 5, ble enstemmig vedtatt som punkt 4 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens innstilling til bydelsutvalget som følger: 

1. Bydelsutvalget ser forslag til planprogram for utvidelsen av Bekkelaget renseanlegg 
som et foreløpig dokument, som bl.a. anviser en rekke viktige temaer som må utredes 
– jfr pkt 5 i planprogrammet – og vil gi ytterligere kommentarer når 
konsekvensutredningen foreligger. 
Bydelsutvalget vil spesielt fremheve behovet for grundige analyser av hvilke 
belastninger anleggsfasen vil kunne påføre omgivelsene. Dette gjelder både støy, 
utslipp, svevestøv, lukt, rystelser og trafikkavvikling. 

2. Bydelsutvalget vil særlig minne om at anlegget befinner seg nær boligområder, og at 
det ligger både barneskole og barnehage i umiddelbar nærhet. Dette stiller helt 
spesielle krav til både anleggsfase og driftsfase. 

3. Bydelsutvalget forventer å få fremlagt rapporter/planer som dokumenterer hvordan 
hensyn til barn i området, beboere og miljø i nabolaget planlegges ivaretatt – både for 
anleggs- og driftsfasen. 

4. Det forutsettes at det legges opp til tett og løpende informasjon og dialog med 
beboere, skole, barnehage og bydelsadministrasjon for å sikre en best mulig prosess 
under anleggsfasen.  

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H) viste til BMS-komiteens vedtak, punkt 1 - 4, og fremmet dette som et 
alternativt forslag til vedtak. 
 
Anne Marie Donati (A) fremmet følgende tilleggsforslag, tillegg til punkt 2: 
Bortkjøring av masse må derfor ikke gå i Ormsundveien.  
 



Votering: 
Bjørn Fjellheims (H) forslag til vedtak, BMS-komiteens vedtak, ble enstemmig vedtatt 
Anne Marie Donatis (A) tilleggsforslag til punkt 2 ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget ser forslag til planprogram for utvidelsen av Bekkelaget renseanlegg 
som et foreløpig dokument, som bl.a. anviser en rekke viktige temaer som må 
utredes – jfr pkt 5 i planprogrammet – og vil gi ytterligere kommentarer når 
konsekvensutredningen foreligger. 
Bydelsutvalget vil spesielt fremheve behovet for grundige analyser av hvilke 
belastninger anleggsfasen vil kunne påføre omgivelsene. Dette gjelder både støy, 
utslipp, svevestøv, lukt, rystelser og trafikkavvikling. 

      2. Bydelsutvalget vil særlig minne om at anlegget befinner seg nær boligområder, og at 
det ligger både barneskole og barnehage i umiddelbar nærhet. Dette stiller helt 
spesielle krav til både anleggsfase og driftsfase. Bortkjøring av masse må derfor ikke 
gå i Ormsundveien.  

3.    Bydelsutvalget forventer å få fremlagt rapporter/planer som dokumenterer hvordan 
hensyn til barn i området, beboere og miljø i nabolaget planlegges ivaretatt – både 
for anleggs- og driftsfasen. 

4. Det forutsettes at det legges opp til tett og løpende informasjon og dialog med 
beboere, skole, barnehage og bydelsadministrasjon for å sikre en best mulig prosess 
under anleggsfasen.  

 
 
 

Sak 7 /12    Samordning av uttalelse til utkast til felles strategi for 
gods og logistikk i Osloregionen 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  

1. Oslo er preget av arealknapphet, kombinert med meget kraftig befolkningsvekst. 
Planlegging av godsløsninger for Oslo-regionen må legge til grunn at arealkrevende 
utvidelser av terminaler og infrastruktur vanskelig kan la seg gjennomføre innenfor 
byens grenser. 

2. Godshåndtering i stadig mer tettbefolkede områder stiller store krav med hensyn til 
støy, forurensning, trafikksikkerhet og ønsket byutvikling. 

3. Det er nødvendig at Bryndiagonalen ferdigstilles samtidig som Follobanen, slik at 
Follobanen kan benyttes til store volum godstransport på nattetid, med direkte 
atkomst til Alnabru, jfr. BU-sak 67/11, møtedato 19.05.2011. 

4. Det bør legges opp til desentraliserte knutepunkter, som for det meste bør ligge syd 
for Oslo. Disse knutepunktene bør ta hånd om fremtidig vekst og i tillegg avlaste 
Alnabru og Oslo Havn. 

5. Oppgradering av Østfoldbanen til 4 spor tilrettelagt for høy hastighet for å møte det 
økte transportbehovet i sørkorridoren på en miljøvennlig måte må gis høy prioritet. 

6. En bedre samordning av havnene i Oslofjorden må etableres for å sikre en mer 
rasjonell godsbehandling og for å møte et økt kapasitetsbehov. Etablering av en ny 
hovedhavn som kan håndtere større skip i ytre Oslofjord bør også utredes. 

7. Det bør også legges opp til nye transportsystem som går utenom Oslo by. Med dette 
menes en ”Ring 4” for avvikling av gjennomfartstrafikk og mulig tverrforbindelse 
over Oslofjorden for både vei og jernbane. 
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8. Høringsutkastet har dekkende formuleringer for både hovedutfordringer, mål, kort- og 
langsiktige strategier og oppfølging av strategiene. 

9. Saken sendes til komite for byutvikling, miljø og samferdsel og bydelsutvalget til 
orientering. 

 
Til komiteer og råd:  
Uttalelsen fra arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Uttalelsen fra arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling  - fjernmøte 13.01.2012: 
I  hht  Reglement for bydelene § 4-2, ble saken behandlet i fjernmøte, dvs at saken ble sendt 
til arbeidsutvalgets medlemmer pr e-post 11.01.2012 med svarfrist 13.01.2012 kl 12.00. 
Innen fristen besvarte 4 av 5 medlemmer (V er ubesvart). 
 
Arve Edvardsen (H) fremmet følgende endringsforslag i punkt 2 (tillegget er understreket): 

1. Godshåndtering i stadig mer tettbefolkede områder stiller store krav med hensyn til 
støy, forurensning, trafikksikkerhet og ønsket byutvikling. Det er en viktig forutsetning 
at godstransporten skal gi sitt bidrag til reduksjon av veksten i klimautslipp. Veksten i 
godstransport på veg skal dempes og mest mulig gods skal gå på sjø og jernbane  

 
Votering: 
Arve Edvardsens (H) forslag til endring i punkt 2 ble enstemmig vedtatt av de 4 som har 
avgitt stemme ( 2 H, 1 A, 1 FrP). V har ikke besvart. 
Bydelsdirektørens forslag til de øvrige punktene 1, 3 - 9, ble enstemmig vedtatt av de 4 som 
har avgitt stemme ( 2 H, 1 A, 1 FrP). V har ikke besvart. 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 

1.  Oslo er preget av arealknapphet, kombinert med meget kraftig befolkningsvekst.  
Planlegging av godsløsninger for Oslo-regionen må legge til grunn at arealkrevende 
utvidelser av terminaler og infrastruktur vanskelig kan la seg gjennomføre innenfor 
byens grenser.  

2. Godshåndtering i stadig mer tettbefolkede områder stiller store krav med hensyn til 
støy, forurensning, trafikksikkerhet og ønsket byutvikling. Det er en viktig forutsetning 
at godstransporten skal gi sitt bidrag til reduksjon av veksten i klimautslipp. Veksten i 
godstransport på veg skal dempes og mest mulig gods skal gå på sjø og jernbane.  

3. Det er nødvendig at Bryndiagonalen ferdigstilles samtidig som Follobanen, slik at 
Follobanen kan benyttes til store volum godstransport på nattetid, med direkte 
atkomst til Alnabru, jfr. BU-sak 67/11, møtedato 19.05.2011.  

4. Det bør legges opp til desentraliserte knutepunkter, som for det meste bør ligge syd 
for Oslo. Disse knutepunktene bør ta hånd om fremtidig vekst og i tillegg avlaste 
Alnabru og Oslo Havn.  

5. Oppgradering av Østfoldbanen til 4 spor tilrettelagt for høy hastighet for å møte det 
økte transportbehovet i sørkorridoren på en miljøvennlig måte må gis høy prioritet.  

6. En bedre samordning av havnene i Oslofjorden må etableres for å sikre en mer 
rasjonell godsbehandling og for å møte et økt kapasitetsbehov. Etablering av en ny 
hovedhavn som kan håndtere større skip i ytre Oslofjord bør også utredes.  



7. Det bør også legges opp til nye transportsystem som går utenom Oslo by. Med dette 
menes en ”Ring 4” for avvikling av gjennomfartstrafikk og mulig tverrforbindelse 
over Oslofjorden for både vei og jernbane.  

8. Høringsutkastet har dekkende formuleringer for både hovedutfordringer, mål, kort- og 
langsiktige strategier og oppfølging av strategiene.  

9. Saken sendes til komite for byutvikling, miljø og samferdsel og bydelsutvalget til 
orientering. 

 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Uttalelsen fra arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Uttalelsen fra arbeidsutvalget tas til orientering 
 
 
 
 

Sak 8 /12    Revisjon av plan for idrett og friluftsliv i Oslo 2013 - 2016 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i : 
Arbeidsutvalget 
Eldrerådet 
Barn-unge og kulturkomite 
Ungdomsrådet 
Rådet for funksjonshemmede 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
1. Bydel Nordstrand opprettholder foreliggende handlingsplan, sektorplan 
    friluftsliv(2009-2012) for kommende planperiode 2013-2016. 
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2. Bydel Nordstrand har følgende forslag til bydelens prioriteringer av idrettsanlegg utenfor   
   økonomirammen: 
 
Prioritet  Bydel  Prioriterte anlegg  Anleggstype  Type prosjekt  Forslagsstiller 
* se under BNS Lambertseter Konkurransean

legg for svøm  
(50 m) og stup, 
varmtvann 

Nytt Lambertseter 
svømmeklubb 

* se under BNS Lambertseter / 
Skullerud 

Svømmeanlegg 
50 m med 
opplæringsbass
eng 

Nytt Lambertseter 
svømmeklubb 

* se under BNS Ekeberg  Idrettspark Nytt IDR 
1 BNS Leirskallen/Nordst

rand Turn 
Flerbrukshall 
tilrettelagt for 
gymnastikk, 
turn og dans 

Nytt Nordstrand 
Turn 

2 BNS Lambertseter  Flerbrukshall 
m. brytehall 

Nytt OIAS, UDE 

3 BNS Ekeberg skole Flerbrukshall Nytt UDE, BSK 
4 BNS Nordstrand 2  Flerbrukshall Nytt Nordstrand 

IF 
5 BNS Nordstrand tennis Tennishall Nytt NTK 
6 BNS Lambertseter skole 

– Bergkrystallen - 
Kortbølgen 

Lysløype/tursti Rehabiliteri
ng 

Lambertseter 
IF 

7 BNS Grønmo Skiskytteranleg
g 

Nytt Bækkelaget 
sportsklubb 

8 BNS Ekebergsletta (ved 
Ekeberg skole) 

Rulleskøyteanle
gg 

Nytt AOSK 

9 BNS Malmøya - Ulvøya Robane Nytt Ormsund 
Roklubb 

10 BNS Ekeberg Lysløype/skilek Nytt BSK, Oslo 
skikrets 

* Anleggene har ikke fått prioritet fordi anleggene er av nasjonal betydning(svømming). 
 
Utfyllende informasjon til prioriteringslisten. 
 
Lambertseter svømmeklubb. 
I oversikt over ” Bade og svømmeanlegg, prioritert” er beliggenhet ikke fastsatt. Bydel 
Nordstrand mener dette anlegget bør legges til Lambertseter, innplassert i Lambertseter 
Idrettspark. 
Lambertseter svømmeklubb tilhører bydelen og har Oslos, og landets største svømmemiljø. 
De organiserer svømmeaktiviteter for alle brukergrupper fra 0 – 100 år. Eksisterende anlegg 
er over 40 år gammelt og har kun en lengde på 25 m. Bassenget er i bruk fra kl.06.00 til langt 
utover kvelden 7 dager i uken. Kapasiteten er i dag sprengt noe som bl.a. medfører at flere 
hundre barn blir utestengt fra svømmesporten grunnet plassmangel. 
 
Nordstrand turnforening 
Nordstrand turnforening har som prioritet å få bygget nytt treningsanlegg for sine ca. 630 
medlemmer og 45 instruktører. Dette prosjektet er i dag ferdig regulert. Anlegget vil være det 



første kommunale idrettsanlegg i Oslo tilrettelagt for turn og basistrening. Anlegget skal og 
tilby basistrening for alpin, freestyle, hopp, fridrett, dans og roing. Allsportgruppen for 
utviklingshemmede i NIF og SFO er aktuelle brukere. 
 
Lambertseter flerbrukshall 
Er under regulering 
 
Ekeberg skole, flerbrukshall 
Er under regulering 
 
Nordstrand 2, flerbrukshall 
Er ferdig regulert 
 
Nordstrand tennis 
Tennisklubben ønsker å utvide sin eksisterende hall med to nye spilleflater. Klubben vil selv 
finansiere prosjektet, men er avhengig av å kunne bygge på Nordseter skoles arealer. En 
ønsker å se på en felles løsning med behovet for å utbedre Nordseter skole. 
 
Lambertseter skole – Bergkrystallen – Kortbølgen (se eget vedlegg) 
Lysløpa ble etablert i 1971 som ski- og trimløype. Løypa er i dag nedgrodd og gjørmete, uten 
lys og er svært lite tilfredsstillende. 
 
Grønmo Skiskytteranlegg 
Bekkelaget er en av få skiskyttertilbud i vår del av Oslo. Ved å legge er skiskytteranlegg til 
Grønmo vil det kunne gi sporten et løft i Oslo, samt gi store muligheter for skiskyting for 
handikappede. 
 
Ekebergsletta (Ekeberg skole) Rulleskøyteanlegg 
Barn og unge bør ha et anlegg som fremmer lek og skøytesport. 
 
Malmøya- Ulvøya Robane 
 
Ekeberg lysløype/skilek 
Står i dag på planen over ”Skianlegg – vinterlekeplass, uprioritert” 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i : 
Arbeidsutvalget 
Eldrerådet 
Barn-unge og kulturkomite 
Ungdomsrådet 
Rådet for funksjonshemmede 
 
Eldrerådets behandling/vedtak: 
Eldrerådet hadde følgende merknader: 
Godtar nr. 1 - Lambertseter svømmeklubb 
   ”        nr. 2 - Leirskallen 
   ”        nr. 3 - Nordstrand 2  
Votering: 
Bydelsdirektøren forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
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Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt med følgende 
merknader: 
Godtar nr. 1- Lambertseter svømmeklubb 
   ”        nr. 2- Leirskallen 
   ”        nr. 3- Nordstrand 2  
 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Barn-, ungdom- og kultur komiteens behandling/vedtak: 
Stein Halvor Nordbø (H) fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak, nytt punkt 3: 
 "Vi støtter bydelsdirektørens forslag om å støtte ISU. 
3.  Bydel Nordstrand vil påpeke at Oslo kommune har stor underdekning av idrettsanlegg, og 
vil derfor at det jobbes for å få flere anlegg til byen. Det er et stort press på tomter i bydelen, 
men i nabobydelen, Søndre Nordstrand, finnes en stor tomt eiet av Oslo kommune, regulert 
for idrettsformål. Om det legges anlegg av nasjonal betydning dit, vil også vår bydel nyte 
godt av dette. Bydel Nordstrand vil derfor støtte planer om etablering av anlegg av nasjonal 
betydning i Mortensrud Idrettspark. Både den planlagte Friidrettshallen, samt at de av 
anleggene av slik betydning på ISUs liste eventuelt kan plasseres i denne idrettsparken. En 
eventuell ishall / svømmehall, som også kunne bli et OL anlegg, kan også få plass i en slik 
idrettspark. 
Mortensrud idrettspark er relativt godt beliggende med kort vei til E6, med T-bane nesten til 
døren, bussruter m.m. Det må dog lages en konsekvensutredning for hva en slik utbygging vil 
medføre av påvirkning på lokalmiljø, som støy og trafikale utfordringer, dersom dette også 
skal benyttes som nasjonale anlegg (riksanlegg)." 
 
Gunnar Rolland (FrP) fremmet forslag til fortsettelse av Vegard Rooths (H) forslag til  
punkt 3: 
" I forbindelse med etablering av flerbrukshall på Lambertseter blir området for islegging til 
uorganisert skøytegåing borte. BUK-komiteen ber om at det tas hensyn til dette, og at et nytt 
område for islegging etableres med hallprosjektet." 
 
Vegard Rooth (H) fremmet i tillegg følgende forslag til uttalelse fra BUK- komiteen etter 
orientering av representanter fra ISU: 
 
"Bydel Nordstrand er meget godt fornøyd med det gode samarbeidet med Idrettens 
samarbeidsutvalg (ISU), og synes det er interessant å se resultatene av undersøkelsene som er 
gjort i forrige periode. For å bringe enda mer klarhet i årsakene til frafall fra idretten, vil 
ISU gjøre dypere undersøkelser. Det foreslås at det i tillegg satses på konkrete tiltak for å 
stoppe frafallet. Samarbeid mellom idrett / kultur og skole har gitt gode resultater i så måte 
andre steder i landet, og i bydelen burde vi se på muligheter for å få til det samme" 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 1 og 2, ble enstemmig vedtatt 
Stein Halvor Nordbø (H) forslag til nytt punkt 3 ble enstemmig vedtatt 
Gunnar Rollands (FrP) forslag til tillegg til punkt 3 ble enstemmig vedtatt 
Vegard Rooths (H) forslag til uttalelse fra BUK-komiteen ble enstemmig vedtatt 



 
Barn-, ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Barn-, ungdom- og kultur komiteens innstilling overfor bydelsutvalget som følger: 
1. Bydel Nordstrand opprettholder foreliggende handlingsplan, sektorplan 
    friluftsliv(2009-2012) for kommende planperiode  2013-2016. 
 
2. Bydel Nordstrand har følgende forslag til bydelens prioriteringer av idrettsanlegg utenfor   
   økonomirammen: 
 
Prioritet  Bydel  Prioriterte anlegg  Anleggstype  Type prosjekt  Forslagsstiller 
* se under BNS Lambertseter Konkurransean

legg for svøm  
(50 m) og stup, 
varmtvann 

Nytt Lambertseter 
svømmeklubb 

* se under BNS Lambertseter / 
Skullerud 

Svømmeanlegg 
50 m med 
opplæringsbass
eng 

Nytt Lambertseter 
svømmeklubb 

* se under BNS Ekeberg  Idrettspark Nytt IDR 
1 BNS Leirskallen/Nordst

rand Turn 
Flerbrukshall 
tilrettelagt for 
gymnastikk, 
turn og dans 

Nytt Nordstrand 
Turn 

2 BNS Lambertseter  Flerbrukshall 
m. brytehall 

Nytt OIAS, UDE 

3 BNS Ekeberg skole Flerbrukshall Nytt UDE, BSK 
4 BNS Nordstrand 2  Flerbrukshall Nytt Nordstrand 

IF 
5 BNS Nordstrand tennis Tennishall Nytt NTK 
6 BNS Lambertseter skole 

– Bergkrystallen - 
Kortbølgen 

Lysløype/tursti Rehabiliteri
ng 

Lambertseter 
IF 

7 BNS Grønmo Skiskytteranleg
g 

Nytt Bækkelaget 
sportsklubb 

8 BNS Ekebergsletta (ved 
Ekeberg skole) 

Rulleskøyteanle
gg 

Nytt AOSK 

9 BNS Malmøya - Ulvøya Robane Nytt Ormsund 
Roklubb 

10 BNS Ekeberg Lysløype/skilek Nytt BSK, Oslo 
skikrets 

* Anleggene har ikke fått prioritet fordi anleggene er av nasjonal betydning(svømming). 
 
Utfyllende informasjon til prioriteringslisten. 
 
Lambertseter svømmeklubb. 
I oversikt over ” Bade og svømmeanlegg, prioritert” er beliggenhet ikke fastsatt. Bydel 
Nordstrand mener dette anlegget bør legges til Lambertseter, innplassert i Lambertseter 
Idrettspark. 
Lambertseter svømmeklubb tilhører bydelen og har Oslos, og landets største svømmemiljø. 
De organiserer svømmeaktiviteter for alle brukergrupper fra 0 – 100 år. Eksisterende anlegg 
er over 40 år gammelt og har kun en lengde på 25 m. Bassenget er i bruk fra kl.06.00 til langt 
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utover kvelden 7 dager i uken. Kapasiteten er i dag sprengt noe som bl.a. medfører at flere 
hundre barn blir utestengt fra svømmesporten grunnet plassmangel. 
 
Nordstrand turnforening 
Nordstrand turnforening har som prioritet å få bygget nytt treningsanlegg for sine ca. 630 
medlemmer og 45 instruktører. Dette prosjektet er i dag ferdig regulert. Anlegget vil være det 
første kommunale idrettsanlegg i Oslo tilrettelagt for turn og basistrening. Anlegget skal og 
tilby basistrening for alpin, freestyle, hopp, fridrett, dans og roing. Allsportgruppen for 
utviklingshemmede i NIF og SFO er aktuelle brukere. 
 
Lambertseter flerbrukshall 
Er under regulering 
 
Ekeberg skole, flerbrukshall 
Er under regulering 
 
Nordstrand 2, flerbrukshall 
Er ferdig regulert 
 
Nordstrand tennis 
Tennisklubben ønsker å utvide sin eksisterende hall med to nye spilleflater. Klubben vil selv 
finansiere prosjektet, men er avhengig av å kunne bygge på Nordseter skoles arealer. En 
ønsker å se på en felles løsning med behovet for å utbedre Nordseter skole. 
Lambertseter skole – Bergkrystallen – Kortbølgen (se eget vedlegg) 
Lysløpa ble etablert i 1971 som ski- og trimløype. Løypa er i dag nedgrodd og gjørmete, uten 
lys og er svært lite tilfredsstillende. 
 
Grønmo Skiskytteranlegg 
Bekkelaget er en av få skiskyttertilbud i vår del av Oslo. Ved å legge er skiskytteranlegg til 
Grønmo vil det kunne gi sporten et løft i Oslo, samt gi store muligheter for skiskyting for 
handikappede. 
 
Ekebergsletta (Ekeberg skole) Rulleskøyteanlegg 
Barn og unge bør ha et anlegg som fremmer lek og skøytesport. 
 
Malmøya- Ulvøya Robane 
 
Ekeberg lysløype/skilek 
Står i dag på planen over ”Skianlegg – vinterlekeplass, uprioritert” 
 
3.  Bydel Nordstrand vil påpeke at Oslo kommune har stor underdekning av idrettsanlegg, og 
vil derfor at det jobbes for å få flere anlegg til byen. Det er et stort press på tomter i bydelen, 
men i nabobydelen, Søndre Nordstrand, finnes en stor tomt eiet av Oslo kommune, regulert 
for idrettsformål. Om det legges anlegg av nasjonal betydning dit, vil også vår bydel nyte 
godt av dete. Bydel Nordstrand vil derfor støtte planer om etablering av anlegg av nasjonal 
betydning i Mortensrud Idrettspark. Både den planlagte Friidrettshallen, samt at de av 
anlegene av slik betydning på ISUs liste eventuelt kan plasseres i denne idrettsparken. En 
eventuell ishall / svømmehall, som også kunne bli et OL anlegg, kan også få plass i en slik 
idrettspark. 
Mortensrud idrettspark er relativt godt beliggende med kort vei til E6, med T-bane nesten til 
døren, bussruter m.m. Det må dog lages en konsekvensutredning for hva en slik utbygging vil 



medføre av påvirkning på lokalmijø, som støy og trafikkale utfordringer, dersom dette også 
skal benyttes som nasjonale anlegg (riksanlegg). 
 I forbindelse med etablering av flerbrukshall på Lambertseter blir området for islegging til 
uorganisert skøytegåing borte. BUK-komiteen ber om at det tas hensyn til dette, og at et nytt 
område for islegging etableres med hallprosjektet. 
 
Uttalelse fra BUK-komiteen etter orientering fra ISU’s representanter: 
Bydel Nordstrand er meget godt fornøyd med det gode samarbeidet med Idrettens 
samarbeidsutvalg (ISU), og synes det er interessant å se resultatene av undersøkelsene som er 
gjort i forrige periode. For å bringe enda mer klarhet i årsakene til frafall fra idretten, vil 
ISU gjøre dypere undersøkelser. Det foreslås at det i tillegg satses på konkrete tiltak for å 
stoppe frafallet. Samarbeid mellom idrett / kultur og skole har gitt gode resultater i så måte 
andre steder i landet, og i bydelen burde vi se på muligheter for å få til det samme 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Kate Hege Nielsen (H) erklærte seg inhabil i saken og fratrådte møtet under behandling av 
denne saken, sak 8/12. 
 
Vegard Rooth (H) viste til BUK-komiteens vedtak punkt 3 og fremmet dette som alternativt 
forslag til vedtak, unntatt tillegget under punkt 3 som ble fremmet av Gunnar Rolland (FrP) i 
BUK-komiteen.  
Vegard Rooth (H) fremmet følgende endrings/fellesforslag på vegne av H, SV og FrP, som 
erstatter dette tillegget under punkt 3, som følger: 
 
 I forbindelse med etablering av flerbrukshall på Lambertseter blir området for islegging til 
uorganisert skøytegåing borte. Bydelsutvalget ber om at det tas hensyn til dette, og at et nytt 
område for islegging etableres, uten at det går på bekostning av hallprosjektet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 1 og 2, ble enstemmig vedtatt 
Vegard Rooths (H) forslag til punkt 3 som er BUK-komiteens vedtak, ble enstemmig vedtatt. 
Vegard Rooths (H) endringsforslag/fellesforslag fra H, SV og FrP, tillegg til siste avsnitt i 
punkt 3, ble enstemmig vedtatt 
 
 
Vedtak: 
1. Bydel Nordstrand opprettholder foreliggende handlingsplan, sektorplan 
    friluftsliv(2009-2012) for kommende planperiode 2013-2016. 
 
2. Bydel Nordstrand har følgende forslag til bydelens prioriteringer av idrettsanlegg utenfor   
   økonomirammen: 
Prioritet  Bydel  Prioriterte anlegg  Anleggstype  Type prosjekt  Forslagsstiller 
* se under BNS Lambertseter Konkurransea

nlegg for svøm  
(50 m) og 
stup, 
varmtvann 

Nytt Lambertseter 
svømmeklubb 

* se under BNS Lambertseter / 
Skullerud 

Svømmeanlegg 
50 m med 
opplæringsbas
seng 

Nytt Lambertseter 
svømmeklubb 

* se under BNS Ekeberg  Idrettspark Nytt IDR 
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1 BNS Leirskallen/Nords
trand Turn 

Flerbrukshall 
tilrettelagt for 
gymnastikk, 
turn og dans 

Nytt Nordstrand 
Turn 

2 BNS Lambertseter  Flerbrukshall 
m. brytehall 

Nytt OIAS, UDE 

3 BNS Ekeberg skole Flerbrukshall Nytt UDE, BSK 
4 BNS Nordstrand 2  Flerbrukshall Nytt Nordstrand 

IF 
5 BNS Nordstrand 

tennis 
Tennishall Nytt NTK 

6 BNS Lambertseter 
skole – 
Bergkrystallen - 
Kortbølgen 

Lysløype/tursti Rehabiliteri
ng 

Lambertseter 
IF 

7 BNS Grønmo Skiskytteranle
gg 

Nytt Bækkelaget 
sportsklubb 

8 BNS Ekebergsletta 
(ved Ekeberg 
skole) 

Rulleskøyteanl
egg 

Nytt AOSK 

9 BNS Malmøya - 
Ulvøya 

Robane Nytt Ormsund 
Roklubb 

10 BNS Ekeberg Lysløype/skile
k 

Nytt BSK, Oslo 
skikrets 

* Anleggene har ikke fått prioritet fordi anleggene er av nasjonal betydning(svømming). 
 
Utfyllende informasjon til prioriteringslisten. 
 
Lambertseter svømmeklubb. 
I oversikt over ” Bade og svømmeanlegg, prioritert” er beliggenhet ikke fastsatt. Bydel 
Nordstrand mener dette anlegget bør legges til Lambertseter, innplassert i Lambertseter 
Idrettspark. 
Lambertseter svømmeklubb tilhører bydelen og har Oslos, og landets største svømmemiljø. 
De organiserer svømmeaktiviteter for alle brukergrupper fra 0 – 100 år. Eksisterende 
anlegg er over 40 år gammelt og har kun en lengde på 25 m. Bassenget er i bruk fra 
kl.06.00 til langt utover kvelden 7 dager i uken. Kapasiteten er i dag sprengt noe som bl.a. 
medfører at flere hundre barn blir utestengt fra svømmesporten grunnet plassmangel. 
 
Nordstrand turnforening 
Nordstrand turnforening har som prioritet å få bygget nytt treningsanlegg for sine ca. 630 
medlemmer og 45 instruktører. Dette prosjektet er i dag ferdig regulert. Anlegget vil være 
det første kommunale idrettsanlegg i Oslo tilrettelagt for turn og basistrening. Anlegget 
skal og tilby basistrening for alpin, freestyle, hopp, fridrett, dans og roing. Allsportgruppen 
for utviklingshemmede i NIF og SFO er aktuelle brukere. 
 
Lambertseter flerbrukshall 
Er under regulering 
 
Ekeberg skole, flerbrukshall 
Er under regulering 
 



Nordstrand 2, flerbrukshall 
Er ferdig regulert 
 
Nordstrand tennis 
Tennisklubben ønsker å utvide sin eksisterende hall med to nye spilleflater. Klubben vil selv 
finansiere prosjektet, men er avhengig av å kunne bygge på Nordseter skoles arealer. En 
ønsker å se på en felles løsning med behovet for å utbedre Nordseter skole. 
Lambertseter skole – Bergkrystallen – Kortbølgen (se eget vedlegg) 
Lysløpa ble etablert i 1971 som ski- og trimløype. Løypa er i dag nedgrodd og gjørmete, 
uten lys og er svært lite tilfredsstillende. 
 
Grønmo Skiskytteranlegg 
Bekkelaget er en av få skiskyttertilbud i vår del av Oslo. Ved å legge er skiskytteranlegg til 
Grønmo vil det kunne gi sporten et løft i Oslo, samt gi store muligheter for skiskyting for 
handikappede. 
 
Ekebergsletta (Ekeberg skole) Rulleskøyteanlegg 
Barn og unge bør ha et anlegg som fremmer lek og skøytesport. 
 
Malmøya- Ulvøya Robane 
 
Ekeberg lysløype/skilek 
Står i dag på planen over ”Skianlegg – vinterlekeplass, uprioritert” 
 
3.  Bydel Nordstrand vil påpeke at Oslo kommune har stor underdekning av idrettsanlegg, 
og vil derfor at det jobbes for å få flere anlegg til byen. Det er et stort press på tomter i 
bydelen, men i nabobydelen, Søndre Nordstrand, finnes en stor tomt eiet av Oslo kommune, 
regulert for idrettsformål. Om det legges anlegg av nasjonal betydning dit, vil også vår 
bydel nyte godt av dette. Bydel Nordstrand vil derfor støtte planer om etablering av anlegg 
av nasjonal betydning i Mortensrud Idrettspark. Både den planlagte Friidrettshallen, samt 
at de av anleggene av slik betydning på ISUs liste eventuelt kan plasseres i denne 
idrettsparken. En eventuell ishall / svømmehall, som også kunne bli et OL anlegg, kan også 
få plass i en slik idrettspark. 
Mortensrud idrettspark er relativt godt beliggende med kort vei til E6, med T-bane nesten til 
døren, bussruter m.m. Det må dog lages en konsekvensutredning for hva en slik utbygging 
vil medføre av påvirkning på lokalmiljø, som støy og trafikale utfordringer, dersom dette 
også skal benyttes som nasjonale anlegg (riksanlegg). 
I forbindelse med etablering av flerbrukshall på Lambertseter blir området for islegging til 
uorganisert skøytegåing borte. Bydelsutvalget ber om at det tas hensyn til dette, og at et nytt 
område for islegging etableres, uten at det går på bekostning av hallprosjektet. 
 
Bydel Nordstrand er meget godt fornøyd med det gode samarbeidet med Idrettens 
samarbeidsutvalg (ISU), og synes det er interessant å se resultatene av undersøkelsene som 
er gjort i forrige periode. For å bringe enda mer klarhet i årsakene til frafall fra idretten, 
vil ISU gjøre dypere undersøkelser. Det foreslås at det i tillegg satses på konkrete tiltak for 
å stoppe frafallet. Samarbeid mellom idrett / kultur og skole har gitt gode resultater i så 
måte andre steder i landet, og i bydelen burde vi se på muligheter for å få til det samme 
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Sak 9 /12    Fornyelse av salgs- og skjenkebevillinger 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i helse- og sosialkomiteen, som innstiller til bydelsutvalget. 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget anbefaler at de innkomne søknadene som salgs- og skjenkebevilling innvilges. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i helse- og sosialkomiteen, som innstiller til bydelsutvalget. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Det ble ettersendt 7.2.2012 følgende tre tilleggssøknader om fornyelser av salgs- og 
skjenkebevillinger: 
Salgsbevilling Rema 1000 Brattlikollen 
Skjenkebevilling Ryenhjemmet 
Skjenkebevilling Oliven Kjøkken og bar 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget anbefaler at de innkomne søknadene som salgs- og skjenkebevilling 
innvilges, inklusiv de tre tilleggssøknadene som ble ettersendt  
 
 
 

Sak 10 /12  Serveringsbevilling og bruksendring - Ekebergveien 
230, Sæter 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
Helse- og sosialkomiteen 
Bydelsutvalget 
 
 



Til komite for byutvikling, miljø og samferdsel:  
Det anbefales at det gis bruksendring fra næringslokale til ”take-away” og servering i det 
omsøkte lokalet i Ekebergveien 230, Sæter lokalsenter. 
 
Til helse- og sosialkomiteen:  
Det anbefales at Wok N Roll AS gis serveringsbevilling for Ekebergveien 230, i tråd med 
søknad og forutsatt at det gis bruksendring.  
 
Til bydelsutvalget:  

1. Det anbefales at det gis bruksendring fra næringslokale til ”take-away” og servering i 
det omsøkte lokalet i Ekebergveien 230, Sæter lokalsenter. 

2. Det anbefales at Wok N Roll AS gis serveringsbevilling for Ekebergveien 230, i tråd 
med søknad og forutsatt at det gis bruksendring.  

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Helse- og sosialkomiteen 

      -    Bydelsutvalget 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Det anbefales at Wok N Roll AS gis serveringsbevilling for Ekebergveien 230, i tråd med 
søknad og forutsatt at det gis bruksendring.  
 
Helse og sosialkomiteen bemerket følgende: 
Helse- og sosialkomiteen ber at navnet i saken endres fra skjenkebevilling til 
serveringsbevilling 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Det anbefales at det gis bruksendring fra næringslokale til ”take-away” og servering i det 
omsøkte lokalet i Ekebergveien 230, Sæter lokalsenter. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Anna Charlotte Larsen (A) viste til helse- og sosialkomiteens merknad og fremmet dette som 
et forslag til vedtak i bydelsutvalget. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknad 
 
Vedtak: 

1. Det anbefales at det gis bruksendring fra næringslokale til ”take-away” og 
servering i det omsøkte lokalet i Ekebergveien 230, Sæter lokalsenter. 

2. Det anbefales at Wok N Roll AS gis serveringsbevilling for Ekebergveien 230, i tråd 
med søknad og forutsatt at det gis bruksendring.  

 
Merknad: Bydelsutvalget ber om at navnet i saken endres fra skjenkebevilling til 
serveringsbevilling 
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Sak 11 /12  Søknad om salgsbevilling etter eierskifte – Ulvøya 
Matsenter AS 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i helse- og sosialkomiteen, som innstiller til bydelsutvalget. 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstilling som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Det anbefales at søker gis salgsbevilling. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i helse- og sosialkomiteen, som innstiller til bydelsutvalget. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Den innstilling som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Det anbefales at søker gis salgsbevilling. 
 
 
 

Sak 12 /12  Oppnevning og betingelser for politikere og andre som 
deltar i gjøremål som representant for Bydel Nordstrand 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender saken til behandling til: 
Bydelsutvalget  
 
Til bydelsutvalget:  
Vedlagt reglement for Oppnevning og betingelser for politikere og andre som deltar i 
gjøremål som representant for Bydel Nordstrand, vedtas 
 
 
 
 



VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Arbeidsutvalget sender saken til behandling til: 
Bydelsutvalget  
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende endringsforslag til bydelsdirektørens forslag til 
reglement: 
 
Punkt 2.2 Siste setning strykes 
 
Punkt 2.3. Ny setning mellom e) og f): 
”….med mindre deltakelse er pålagt av BU-leder eller bydelsdirektør, gis det ikke 
godtgjørelse” 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt  
Hege Astrup Sannums (H) endringsforslag i punktene 2.2. og 2.3 ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Vedlagt reglement for Oppnevning og betingelser for politikere og andre som deltar i 
gjøremål som representant for Bydel Nordstrand, vedtas med følgende endring: 
Punkt 2.2:  Siste setning strykes 
Punkt 2.3:  Ny setning mellom e) og f): 
….med mindre deltakelse er pålagt av BU-leder eller bydelsdirektør, gis det ikke 
godtgjørelse. 
 
 
 
 

Sak 13 /12  Søknad fra Nordstrand SV om endring av SV's 
vararepresentant i BUK-komiteen 2012-2015 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til bydelsutvalget:  

1. Bydelsutvalget innvilger søknad av 16.01.2012 fra Nordstrand SV ved 
partigruppeleder om endring av SV`s vara representant i barn-, ungdom- og 
kulturkomiteen (BUK) 

2. Som ny vararepresentant som erstatter Vegard Kjensli ( SV) i BUK-komiteen 2012-
2015, velges f.o.m. 09.02.2012: 
Vararepresentant:………………………………….. 

  
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Bydelsutvalget 
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BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Pia Bergmann (SV) fremmet følgende forslag til punkt 2: 

2.  Som ny vararepresentant som erstatter Vegard Kjensli ( SV) i BUK-komiteen 2012-
2015, velges f.o.m. 09.02.2012: 
Vararepresentant: Theodor Koritzinsky 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 1, ble enstemmig vedtatt 
Pia Bergmanns (SV) forslag til vedtak, punkt 2,  ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
1. Bydelsutvalget innvilger søknad av 16.01.2012 fra Nordstrand SV ved partigruppeleder 

om endring av SV`s vara representant i barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) 
2.    Som ny vararepresentant som erstatter Vegard Kjensli ( SV) i BUK-komiteen 2012-

2015, velges f.o.m. 09.02.2012: 
Vararepresentant: Theodor Koritzinsky 
 
 
 

Sak 14 /12  Kvalitetsrevisjon - Enhet for hjemmetjenester i Bydel 
Nordstrand 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken legges frem til orientering i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Helse- og sosialkomitè 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester2011 tas til orientering.   
 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester 2011 tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester for 2011 til 
orientering. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken legges frem til orientering i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Helse- og sosialkomitè 
Bydelsutvalget 
 



Eldrerådets vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester2011 tas til orientering.   
 
Medbestemmelsesutvalgets vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester 2011 tas til orientering 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester2011 tas til orientering.   
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester2011 tas til orientering med 
følgende bemerkning:  
Helse- og sosialkomiteen takker Enhet forhjemmetjenester for et godt arbeid og få avvik 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Anna Charlotte Larsen (A) viste til helse- og sosialkomiteens merknad og fremmet dette som 
forslag til vedtak i bydelsutvalget 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknad 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for hjemmetjenester for 2011 til 
orientering med følgende bemerkning: 
Bydelsutvalget takker Enhet forhjemmetjenester for et godt arbeid og få avvik 
 
 
 
 

Sak 15 /12  Kvalitetsrevisjon - Enhet for bestiller i Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken legges frem til orientering i: 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Helse-og sosialkomite 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 tas til orientering. 
 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 til orientering. 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken legges frem til orientering i: 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Helse-og sosialkomite 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 tas til orientering. 
 
Medbestemmelsesutvalgets vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 tas til orientering 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 tas til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 tas til orientering med følgende 
bemerkning: 
Helse- og sosialkomiteen takker Enhet for bestiller for et godt arbeid. Det er imponerende 
med null avvik 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Anna Charlotte Larsen (A) viste til helse- og sosialkomiteens merknad og fremmet dette som 
forslag til vedtak i bydelsutvalget 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknad 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport om kvalitetsrevisjon av Enhet for bestiller 2011 til orientering 
med følgende bemerkning: 
Bydelsutvalget takker Enhet for bestiller for et godt arbeid. Det er imponerende med null 
avvik. 
 

 

Sak 16 /12  Lokalt brukerutvalg ved NAV Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling: 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
 



Til rådet for funksjonshemmede:  
1.   Rådet for funksjonshemmede innstiller følgende representant/vararepresentant til lokalt 

brukerutvalg ved NAV Nordstrand: 
       Fast representant:…………………………………………. 
       Vararepresentant:…………………………………………. 
 
Til bydelsutvalget:  
1.   Saken vedrørende lokalt brukerutvalg ved NAV Nordstrand tas til orientering 
 
2.   Følgende representanter oppnevnes til lokalt brukerutvalg ved NAV Nordstrand: 
      Rådet for funksjonshemmedes representant:………………………………………….. 
      Rådet for funksjonshemmedes vararepresentant:…………………………………… 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Eldrerådets vedtak 5.12.2011: 
Eldrerådet innstiller følgende representant/vararepresentant til lokalt brukerutvalg ved NAV 
Nordstrand: 
       Fast representant: Rolf Asbjørnsen. 
       Vararepresentant: Harry Olsen 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling: 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Rådet for funksjonshemmede innstiller følgende representant/vararepresentant til lokalt 
brukerutvalg ved NAV Nordstrand: 
Fast representant: Irene Sehested Grønaas. 
Vararepresentant: Hans Lund. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Arve Edvardsen (H) viste til innstilling i rådet for funksjonshemmedes til representanter og 
fremmet den som et forslag til vedtak i bydelsutvalget. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 1, ble enstemmig vedtatt 
Arve Edvardsens (H) forslag, rådet for funksjonshemmedes innstilling, ble enstemmig vedtatt 
som punkt 2 
 
Vedtak: 
1.   Saken vedrørende lokalt brukerutvalg ved NAV Nordstrand tas til orientering 
2.   Følgende representanter oppnevnes til lokalt brukerutvalg ved NAV Nordstrand: 
      Rådet for funksjonshemmedes representant: Irene Sehested Grønaas. 
      Rådet for funksjonshemmedes vararepresentant: Hans Lund. 
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Sak 17 /12  Årsmelding - 2011. Eldrerådet 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i:  
Eldrerådet 
Helse- og sosialkomitè 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar årsmelding -2011 for Nordstrand Eldreråd til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i:  
Eldrerådet 
Helse- og sosialkomitè 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt med følgende 
bemerkning: 
Helse- og sosialkomiteen bemerker at Eldrerådet har en svært relevant agenda, til beste for 
bydelens innbyggere 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Anna Charlotte Larsen (A) viste til helse- og sosialkomiteens merknad og fremmet dette som 
forslag til vedtak i bydelsutvalget 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknad 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsmelding -2011 for Nordstrand Eldreråd til orientering med følgende 
merknad: 
Bydelsutvalget bemerker at Eldrerådet har en svært relevant agenda, til beste for bydelens 
innbyggere 
 
 
 
 
 



Sak 18 /12  Årsmelding - 2011. Rådet for funksjonshemmede 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Helse- og sosial komiteen 
Bydelsutvalget  
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar årsmelding – 2011 for Rådet for funksjonshemmede til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Helse- og sosial komiteen 
Bydelsutvalget  
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt med følgende 
bemerkning: 
Helse- og sosialkomiteen bemerker at Rådet for funksjonshemmede gjør en veldig bra jobb 
for bydelens innbyggere 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Anna Charlotte Larsen (A) viste til helse- og sosialkomiteens merknad og fremmet dette som 
forslag til vedtak i bydelsutvalget 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknad 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsmelding – 2011 for Rådet for funksjonshemmede til orientering med 
følgende bemerkning: 
Bydelsutvalget bemerker at Rådet for funksjonshemmede gjør en veldig bra jobb for 
bydelens innbyggere 
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Sak 19 /12  Protokoller til orientering 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Protokoller tas til orientering 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Protokoller tas til orientering 
 
 
 
 

Sak 20 /12  Søknad om fritak fra verv i helse- og sosialkomiteen, 
nyoppnevning og valg av leder 2012-2015 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til bydelsutvalget: 
       1.  Anna Charlotte Larsen (A) innvilges fritak fra verv som leder av helse- og 

sosialkomiteen fra og med 09.02.2012 
      2. Som nytt medlem i helse- og sosialkomiteen fra 09.02.2012 – 2015  

velges:………………………….. 
3.   Som ny leder av helse- og sosialkomiteen fra 09.02.2012 – 2015  

velges:………………………….  
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Anna Charlotte Larsen (A) presiserte på møtet at søknaden også omfatter deltakelse i helse- 
og sosialkomiteen i tillegg til ledervervet. 
  
Steinar Andersen (A) fremmet følgende forslag til punkt 2 og 3: 
      2. Som nytt medlem i helse- og sosialkomiteen fra 09.02.2012 – 2015  velges: 
            Anne Nyeggen (A) 

3. Som ny leder av helse- og sosialkomiteen fra 09.02.2012 – 2015  velges:  
      Knut Hedemann (A) 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 1, ble enstemmig vedtatt 
Steinar Andersens (A) forslag til punkt 2 og 3 ble enstemmig vedtatt 
 
 
 



Vedtak: 
       1.  Anna Charlotte Larsen (A) innvilges fritak fra verv som leder av helse- og 

sosialkomiteen fra og med 09.02.2012 
      2. Som nytt medlem i helse- og sosialkomiteen fra 09.02.2012 – 2015 velges: 
            Anne Nyeggen (A) 

3.   Som ny leder av helse- og sosialkomiteen fra 09.02.2012 – 2015  velges:  
      Knut Hedemann (A) 
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Referatsaker 
 
Periode: 15. desember 2011 - 09. februar 2012   
   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
1/12 200500989-49 Torg og møteplasser -  vedrørende oppgraderingsmidler for 2011 
   
2/12 201001232-5 Planforslag Langbølgen 4 med fler - gnr 159  bnr - 1 - 138 og 345 
   
3/12 200700234-15 Leirskallen idrettshall - Leirskallen - underretning om 

mijløverndepartemenetes vedtak av reguleringsplan 
   
4/12 200701349-19 Miljøprosjekt Ljanselva - årsmelding  2011 
   
5/12 200800291-16 Kommunerevisjonens undersøkelse av barnehagemyndighet 
   
 
 
 
Møtet hevet kl 20.15 
 
 
 
 
 
 
 
Oslo, 09.02.2012 
 
 
 
 
 
 
Arve Edvardsen (H) 
leder av bydelsutvalget 
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